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В статье анализируется комплекс военно-политических, организационно-правовых и репрес-
сивных мер по подавлению повстанческого движения в регионе. Дана характеристика ресурсов и 
инструментов реализации данной политики. Исследованы состав и боевые качества специальных 
войск, система органов безопасности и их полномочия, военно-административное устройство тер-
ритории и структура управления. Рассмотрены основные направления борьбы и местные особенно-
сти централизации, милитаризации и террора как ее ведущих принципов. Автор пришел к выводу, 
что на местном уровне удалось выработать и реализовать жесткие, но эффективные модели пода-
вления движения, рационально использовав имевшийся потенциал. Раскрыты особенности ликви-
дации различных форм вооруженного протеста.
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In this article the following items are analyzed: package of military-political, organizational, legal 
and repressive measures used to suppress protest movement. Here are given characteristics of resources 
and instruments used to realize this policy. Here are analyzed the structure and battle qualities of 
special units, system of security agencies as their principles, the military and administrative system of 
the territory and management structure. The main tendencies of the struggle and local peculiarities of 
centralization, militarization and terror as principles of this policy are considered. The author comes to 
the conclusion that it was possible to implement effective though tough models of insurgent movement 
suppression at local territories having used available potential. Liquidation peculiarities of different 
forms of military protest are revealed.
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